
Zápis z mimořádného jednání senátu ETF 4. 5. 2010 
 

Přítomni:   Pavel Hošek, Jan Kranát, Petr Sláma 
  Lukáš Borecki, Alexandra Hauserová, Zora Nováková, Ondřej Zikmund 
 
 
Program: 
 
1. Předseda AS Jan Kranát informoval senát, že vyřadil studentské faráře z hromadné 
emailové adresy senátu. Před některými důležitými rozhodnutími (např. volba děkana) bylo 
opakovaně třeba zachovat důvěrnost probíhajících diskusí a omezit je pouze na členy senátu. 
Studentští faráři budou nicméně nadále zváni na zasedání senátu, příp. informováni o jeho 
činnosti, jako tomu bylo v minulosti. 
 
2. Alexandra Hauserová otevřela diskusi o vhodnosti pravidelnější spolupráce mezi AS ETF, 
resp. jeho studentskou komorou, a Ústřední církevní kanceláří Českobratrské církve 
evangelické. Zvláště v období, kdy nejsou zvoleni studentští zástupci na synod, může být AS 
pro UCK ČCE vhodným kontaktním partnerem, jelikož je stálou funkční reprezentací 
akademické, popř. studentské obce ETF. Zora Nováková upozornila na to, že ne všechny 
otázky mohou být s AS vyřešeny, že vlastní reprezentace studentů-členů ČCE (tj. studentů 
zapsaných na seznamech zájemců a kandidátů na církevní službu v ČCE) je v některých 
otázkách nezastupitelná. Senátoři se po kratší diskusi shodli na vhodnosti spolupráce se 
studentskými zástupci na synodu, zvláště před volbami studentských farářů.  
- AS ETF pověřuje A. Hauserovou a Z. Novákovou napsáním dopisu UCK ČCE, v němž 
bude navržena vhodná podoba spolupráce, zvláště nyní před volbou studentských farářů (7-0-
0). 
 
3. AS ETF pověřuje Jana Kranáta seznámením akademické obce ETF a ředitele Jaboku 
s připravovanými volbami do AS ETF (7-0-0). 
 
4. Příští zasedání AS ETF 18. 5. 2010 v 11.00.  
 
Zápis vyhotovil: Lukáš Borecki 
Zápis schválen: 7-0-0 

 


